
Nuuk, 9. juli 2010

I medfør af  § 36 stk. 1 i  forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg følgende 
spørgsmål til Naalakkersuisut:

Spørgsmål til Naalakkersuisut:
1. Overvejer  Naalakkersuisut  at  foretage en landsdækkende analyse af 

forekomsten af skimmelsvamp i den offentlige boligmasse?
2. Har  man  nogen  viden  om  hvad  der  forårsager  forekomsten  af 

skimmelsvamp i de grønlandske boliger?
3. Hvilke tanker gør Naalakkersuisut sig om eliminering og forebyggelse 

af skimmelsvamp?
(Medlem af Inatsisartut Naaja Nathanielsen, Inuit Ataqatigiit)

Begrundelse

Problemet  med skimmelsvamp er  stort.  Det  påvirker  både den enkelte  beboer  og 
samfundet som helhed. Den enkelte beboer bliver påvirket på sit helbred, men også 
psykisk er det en belastning at bo i en bolig med skimmelsvamp. Samfundet som 
helhed belastes økonomisk når der skal afsættes midler til udbedring af boligmassen. 
Spørgsmålene er også relevante med tanke på at det er Naalakkersuisuts politik at 
øge den offentlige boligmasse i de kommende år. 
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